
فضولبـاشی و پیـام معـاون وزیـر
ورزش و جوانان

فضول باشی در یک هوای بسیار سرد، خود را به جمع دوستان رساند. در
هوایی که هر بند، تن آدم میلرزید آمد تا برای فوتبالیهای اردبیل
خبر بدهد. او گفت: دوستان باید پذیرفت که روزگار همیشه به دلخواه
آدمی نیست، پستیوبلندی دارد، با فراز و نشیب مواجه است. هرچقدر
که بخواهند گردش چرخ کج رفتار را به نفع خودشان تغییر بدهند
درجایی مشتشان باز میشود. بعضیها با مساعدت آنهایی که منافع
مشتـرک دارنـد در اقـداماتشان کـاری میکننـد کـه بـر گـره کارهـا
بیافزایند گرهای که نه با دست باز بشود و نه با دندان. گرهای که
حتی با دشنه هم نمیتوان برید و به این وسیله خواستههایشان را پیش

میبرند و خود را محقترین فرد جامعه معرفی می کنند.

امروز خبری خواندم که توجه به آن میتواند یأس و ناامیدی را در
دلها بکارد و بیاعتمادی به برخی از مسئولین و دستاندرکاران
فوتبال در سطح کشور را افزایش بدهد. وقتی میبینیم که در ورزش
علیرغم همه تلاشهایی که انجام میشود پیشرفتی حاصل نمیگردد و حتی
فاصلهاش با ورزش جهان عمیق و عمیقتر میشود علتاش این است که
آدمها بهحق خودشان قانع نمیشوند. تا موقعیتی بهدست میآورند و به
جایگاهی میرسند دیگر به ترک آن فکر نمیکنند و پست و مقام را ارث
پدری خود تلقی میکنند و از هر وسیلهای برای محکم کردن جای پایشان

نقشهها میکشند و دوندگیها میکنند.

گفتم: فضول باشی چه اجباری وجود دارد که در هوای نامساعد، شال و
کلاه بکنی و به سراغ دوستان بیایی. وقتی باد سرد به مغز استخوان
نیش میزند چرا باید کنار بخاری را ترک بکنی و با حضور در یک جمع

از فوتبال و ورزش بگویی؟

گفت: امروز در فضای مجازی از معاون وزیر ورزش و جوانان مطلبی
دیدم که حالم را گرفت. آنهایی که مدام دم از اجرای قانون و لزوم
گردن نهادن به مقررات حرف میزنند وقتی قانون را به نفع خودشان
برمیگردانند حال آدم را بههم میزنند و علاقهمندان را به فوتبال و

هرچه مسئول فوتبال است بدبین میکنند.

وی در ادامه گفت: رحیمی در صفحه شخصی خودش آورده است: “امروز
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انتخابات فدراسیون فوتبال برگزار میشود و فارغ از اینکه چه کسی
بهعنوان رئیس فدراسیون انتخاب شود مهمترین وظیفه ما پیگیری
اجرایی شدن اساسنامه جهانی است. این اساسنامه بهصراحت تأکید دارد
که هیچ فردی نباید بیشاز ۳ دوره رئیس هیئت باشد. درحالحاضر برخی
از رؤسای هیئتها دههها در این سمت حضور داشتهاند درحالیکه یکی از
ضروریترین اقدامات برای پویایی فوتبال کشور ورود نسل جدید و
دمیدن روح تازه در مدیریت آنست. ما با کاندیداهای اصلی ریاست
فدراسیون به توافق رسیدهایم که برای اجرایی شدن این قانون تلاش
کنند و متعهد شوند که بیشاز ۳ دوره برای یک فرد ممکن نباشد. این
موضوع مطالبهای جدی است که قطعاً آن را با جدیت پیگیری خواهیم
کرد تا فوتبال کشور از این چرخه فرسایشی خارج شده و فرصت برای

جوانان مستعد و شایسته فراهم شود.”

آنهـایی کـه در مجمـع فدراسـیون مینشیننـد و بـرخلاف اشـاره صـریح
اساسنامه، محدودیت انتخاب بیش از سه دوره در هیئتها را حذف می
کنند نتیجهاش را میتوان در وضعیت اسفبار فوتبال در برخی از مناطق

و استانهای کشور مشاهده کرد.

گفتم: ترا چه به این کارها، هرچند معاون وزیر، امید به تغییر
دارد ولی بشنو و باور نکن. نمیگذارند، خیالت راحت، حتی اگر نیاز
باشد اساسنامه را هم به نفع خودشان تغییر میدهند تا تصمیمشان در
مجمع جای هیچ سؤالی نداشته باشد. تو حواست را جمع کن، آسمون
ریسمون نباف، سرت بهکار خودت باشد، از من گفتن و از تو نشنیدن

گفت: وزیر ورزش و دیگر مسئولان وزارتخانه اگر به گفته خود ایمان
دارند و اگر تخلفی صورتگرفته و مواردی برخلاف مواد اساسنامه جهانی
در اساسنامه فدراسیون گنجانده شده به جد پیگیری کنند و عاملان این
رفتار را رسوای خاص و عام نمایند. مگر میشود در منطقهای چون
اسـتان اردبیـل بـرای کاندیـداها بحـث مـدیریت را بـا میکروسـکوپ
الکترونی مورد جستجو قرار بدهند و درعوض بدون توجه به اساسنامه
جهانی راه حکومت مادامالعمری بر فوتبال استان را هموار نمایند.

گفتم: من امیدوار نیستم که برای بهبود اوضاع و احقاق حق اقدامی
صورت پذیرد. این ادعا را تجربه سالهای اخیر ثابت کردهاست. خدا را
باید شاکر و سپاسگزار باشیم که بیماری قلبی مهدی تاج مشکلساز
نشده و برای سومین بار نشستن در پشت میز ریاست فوتبال نصیباش
شدهاست. رأیدهندگان در رأی خود جزء صلاحیت اگر مورد دیگری را در
نظر گرفتهاند باید در قبال مردم و جامعه فوتبال جوابگو باشند ولی



تو زیاد به این قبیل حرفها پرداخت نکن ممکن است به سلامتیات ضرر
برسانی باید بدانی که سنگ به پایی میخورد که بیشتر میگردد. مواظب

خودت باش.


